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Motion av Ann M a n Engel (v) om stiidentboende på färja 

Det råder skriande bostadsbrist i Stockhohn. I dag står ca 260 000 personer i Stockhohns 
stads bostadskö och ca 47 000 studenter i Stiftelsen Stockhohns Studentbostäders kö. 
Andrahandsmarknaden är ansträngd med mycket höga hyror till följd. En bostadsmarknad i 
balans kräver politiskt vilja och realistisk långsiktig planering. Det tar tid att bygga bostäder. 
Den nuvarande majoriteten har prioriterat byggandet av dyra bostadsrätter och minskat antalet 
hyresrätter genom utförsäljningarna. Idag når inte ens Stockholms kommunala bostadsbolag upp 
till sina egna mål fÖr nyproduktion. Privata byggherrar har på grund av finanskrisen minskat 
takten på bostadsbyggandet. Med planerat ökat invånarantal i Stockholm de närmsta åren 
kommer bostadsbristen bara att öka. 

Vi anser att staden måste undersöka okonventionella lösningar för att möta den akuta efterfrågan 
från framförallt ungdomar. Ett förslag är att använda lämpliga områden vid Stockhohns kajer och 
hamnar för boende av mer tillfällig karaktär. Vi föreslår att staden köper in en färja och gör om 
den till boende riktat till studenter och andra ungdomar. Färjan kan placeras vid någon av 
Stockholms kajer, förslagsvis Söder Mälarstrand eller i Frihamnen. Detta löser inte det 
långsiktiga behovet av att bygga flera hyresrätter, men kan bidra till ett sätt att lösa den akuta 
bostadskrisen för framförallt ungdomar. 

Sådana lösningar finns att studera på andra håll, t ex i Amsterdam där man byggt om en färja till 
bostäder. 

.lag föreslår att kommunfullmäktige beslutar följande 

Staden undersöker möjligheten att köpa in en färja och göra om den till studentbostäder 

Staden anvisar lämplig uppläggningsplats för farsan 

Stockholm den 28 september 2009 

Ann Mari Engel (v) 


